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Commissie I&M  
 Aan de minister van Infrastructuur en Milieu 
 
 
 
 
 
Plaats en datum: Den Haag, 7 februari 2012 
Betreft: Aanvullende vragen over de financiële HSA-problematiek 
Ons kenmerk: 2012Z01932/2012D04873 
 
 
Geachte mevrouw Schultz van Haegen, 
 
Naar aanleiding van uw brieven d.d. 18 november 2011 (22 026, nr. 343) en d.d. 13 januari 2012 (22 026, 
nr. 345) over de financiële HSA-problematiek heeft de vaste commissie voor Infrastructuur en Milieu 
behoefte aan het stellen van een aantal aanvullende vragen. 
 
Het betreft de volgende vragen: 
 

• Klopt het dat u voor de berekening van de “gemiddelde gebruiksvergoeding” van € 101 mln. de 
bijdrage van het ministerie aan de verlaging van de gebruiksvergoeding (zijnde € 205,6 mln, zie onder 
andere de beantwoording van vraag 28) heeft toegevoegd? Kunt u uiteenzetten hoe het bedrag van 
gemiddeld 101 mln. per jaar is berekend en op welke jaren dat bedrag is gebaseerd? 

• Kunt u toelichten waarom de jaarlijkse concessievergoeding niet € 88,25 mln. is (€ 1.412 mln. in de 
periode 2009-2024 van zestien jaar), maar kennelijk het door u op meerdere plaatsen gepresenteerde 
bedrag van € 101 mln.? 

• Klopt het dat de vergoeding van € 101 mln. uit twee delen bestaat: een bijdrage van NS en een 
bijdrage van het ministerie van Infrastructuur en Milieu?  

• Klopt het dat conform de ‘invitation to tender’ van 15 december 2000 een bieding van lager dan € 100 
mln. per jaar (prijspeil 2000) bij de aanbesteding van de HSL-Zuid niet zou hebben voldaan aan de 
minimumeisen van de oorspronkelijke aanbesteding? 

• Is deze aanbestedingsvoorwaarde de reden dat in de presentatiewijze van uw onderhandelingsresultaat 
steeds het bedrag van € 101 mln. wordt gehanteerd? 

• Moet de minimale bijdrage van € 100 mln. om ‘compliant’ te bieden eigenlijk niet geïndexeerd 
worden naar prijspeil 2011?  

• Zou op basis van de oorspronkelijke financiële uitgangspunten voor de HSL-concessie de 
minimumopbrengst op basis van het actuele prijspeil momenteel uitkomen op een bedrag dat 
aanmerkelijk hoger is dan € 101 mln. per jaar? Zo nee, waarom niet? 
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Met het oog op het algemeen overleg over de HSA-problematiek van 15 februari 2012 wordt u verzocht 
deze vragen op zo kort mogelijke termijn te beantwoorden. 
 
Bij deze breng ik u het verzoek van de commissie over. 
 
Hoogachtend, 
 
De griffier van de vaste commissie voor Infrastructuur en Milieu, 
 
 
 
 
I.B. Sneep  
 
 


